
Behoort bij agendapunt 03 van de raadsvergadering van 4 oktober 2010 
Mondelinge vragen van raadsleden, cf. art 39 RvO 

Vragen van fractie GroenLinks, ingediend door mevrouw A. van Diemen

Bungelaar
We hebben allemaal kunnen lezen dat de gemeente de Bungelaar overgedragen heeft gekregen. Een 
locatie waar al jaren over gesproken is, vooral daar waar het de invulling ervan betreft. Met diverse 
organisaties is al eens gesproken over de Bungelaar als mogelijke plek voor hun activiteiten. En als 
GroenLinks hebben we al eens vragen gesteld over de exploitatiekosten van de Bungelaar.
Op dit moment zijn onze vragen:

 Wat gaat er nu gebeuren met de Bungelaar?
 Zijn er al ideeën of afspraken over de invulling van deze locatie?
 Zo niet, wanneer mogen we daarover een plan ontvangen?
 Welke maatregelen worden er getroffen om de exploitatiekosten van deze locatie in de hand te 

houden?


